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A ma itt elhangzottak megerősítettek abbeli meggyőződésemben, hogy a Városliget fejlesztése 

során meg lehet találni a hidrogeológiai viszonyoknak leginkább megfelelő megoldásokat, és 

az energetikai kérdésekre is lehet olyan válaszokat adni, amelyek megfelelnek a fenntarthatóság 

elveinek. A szakmai-tudományos eszköztár és az elkötelezettség jól láthatóan megvan hozzá: 

ezekre alapozva bátran hozhatók felelősségteljes döntések, és minimalizálhatók az esetleges 

kockázatok. 

 

Ehhez azonban az is kell, hogy szakmai kérdésekről ezután is szakmai alapon beszélgethessünk: 

fórumsorozatunk és benne a szimpóziumok – amelyekből továbbiakat is tervezünk – ezt a célt 

szolgálják. Ennek érdekében, ahogy az eddigi alkalmakkor szokás volt, a mai rendezvény 

anyagai is teljes terjedelmükben fölkerülnek a biztosi honlapra, a www.varosligetpark.hu 

webcím alá, ahol – örömmel jelentem – egyre komolyabb tudás- és tényanyag gyűlik össze a 

Városligettel kapcsolatban. 

 

Valamennyi előadónak köszönöm a közreműködést, a résztvevőknek pedig a figyelmet, és azt, 

hogy fontosnak tartottak időt áldozni a mai délutánra. Advent közeledtével talán nem korai 

kellemes ünnepeket, boldog Karácsonyt kívánnom kedves mindannyiuknak. 

 

http://www.varosligetpark.hu/

